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Kuporna på Hersby 
byggs om i mars 

Som du säkert vet dog våra bin 
på Hersby. Vi kommer att 
skaffa minst ett till samhälle 
men även renovera och i viss 
mån bygga om kuporna för att 
underlätta arbetet med bina. Vi 
bygger om kuporna lördagen 
den 29 mars kl 14-16 på 
Hersby. Alla är välkomna. 

Trivselkvällar 

Trivselkvällarna på Hersby 
kommer vi att fortsätta med 
varannan tisdag under 
våren och delar av 
sommaren.  Vi kommer att 
ta upp olika teman 
beroende på var i säsongen 
vi befinner oss. 

BIDRAGET 
Nyhetsbrev från Sollentuna biodlarförening januari 2025

Onsdag den 12 februari kl 
14:00 börjar vi med 
eftermiddagsfika på 
Hersby hembygdsgård 
med Bisnack. Det är en ny 
aktivitet för alla 
medlemmar som är lediga 
på dagtid som styrelsen 
beslutat om efter förslag 
från Thomas Ullman. 
Tanken är att vi under 
lättsamma former ska 
träffas och utbyta 
erfarenheter som gör oss 
till bättre biodlare. 
Föreningen bjuder på fika. 
Vi har en del skarpa 
ämnen att diskutera.

Välkomna till 
Bisnack på Hersby

Vi kommer att hålla till med träffen 
på Lilla Rotsunda.

Mål 2025: att göra föreningen mer känd
På det senaste styrelsemötet beslutade vi om 2025 års 
verksamhetsplan och aktivitetsplan. Årets fokus är att föreningen 
ska bli mer synlig. Genom att vara synlig kan vi sprida kunskap 
om biodling, honungens goda egenskaper och pollineringens 
betydelse. 

Nyfiken på bin och nybörjarkurs 
Innan säsongen drar igång vänder vi oss även i år till blivande 
biodlare och andra intresserade med en föreläsning som kallas 
Nyfiken på bin. Under mars månad startar vi därefter en 
nybörjarkurs för biodlare, som Johan Widingsjö ansvarar för. 

Hela verksamhetsplanen och aktivitetslistan kommer att 
läggas ut på föreningens hemsida inom kort.
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Utbyta erfarenheter 
är det viktigaste  

Under januari har vi i 
styrelsen ringt många 
medlemmar. För de nya har 
vi presenterat föreningen 
och frågat lite om deras 
förväntningar. Vi har inte 
bara ringt nya medlemmar 
utan även erfarna och velat 
veta vad de tycker är bra och 
dåligt. För att göra en kort 
sammanfattning av samtalen 
kan vi konstatera att vi får 
godkänt av de flesta. Det 
finns dock några medlemmar 
som vi inte fått kontakt med. 
Det allra viktigaste med 
föreningen är att utbyta 
erfarenheter under trevliga 
förhållanden, men även 
informera om nyheter kring 
bin och biodling. 

Årsmöte den 6 febr  
i distriktet 

Den 6 februari har 
Stockholmsdistriktet 
årsmöte, denna gång i 
Hägersten. Det är Ala, Eva 
och Tomas som är ombud 
från föreningen. Om du är 
intresserad av att veta vilka 
frågor som ska behandlar är 
du välkommen att höra av 
dig till någon av ombuden, 
så kan vi maila det material 
som vi har fått.  

Det finns en motion från en 
medlem i Österåker som 
handlar om att SBR borde 
bistå med en komplettering 
av medlemsregistret för 
journalföring vid till exempel 
myrsyre- och 
oxalsyrebehandling. 

Två nya i styrelsen 
Två nya styrelseledamöter valdes in på föreningens årsmöte i 
november. Den ena är Christina Södersten, vice ordförande. 
Den andre är Ala El-Haery. 

Jag har varit biodlare i 
snart sju år. I 50-årspresent 
fick jag en gammal 
klumpig låda av min man 
för att ha bin i. Han fick 
såga av benen för att få in 
den i bilen. Tydligen hade 
jag sagt vid något tillfälle 
att det vore trevligt att ha 
bin. Jag gick 
nybörjarkursen för några 
år sedan och skaffade 
sedan två bisamhällen som 
står vid vårt fritidshus 
utanför Ludvika. Två gånger har alla min bin dött, så jag har 
fått börja om från början. När jag har investerat i så mycket 
utrustning går det liksom inte att sluta. Jag har valt att 
engagera mig i styrelsen för jag tycker att halva nöjet med att 
vara biodlare är att träffa andra med samma intresse och 
utbyta erfarenheter. Nu har jag invintrat på fyra samhällen och 
längtar till solen och bina tittar fram igen. 

Jag heter Ala och mitt intresse för biodling började för många år 
sedan i Tyskland, när jag under mina sommarlov som barn ofta 
såg mina föräldrars kompisar pyssla med sina bin. Deras 
passion för den småskaliga och fascinerande världen kring 
honung och bin gjorde starkt intryck på mig. Trots att det dröjde 
ett tag innan jag själv tog steget, har intresset för biodling alltid 
funnits där. År 2023 bestämde jag mig för att fördjupa mig i 
biodlingens värld på riktigt och anmälde mig till en kurs i 
biodling i min lokala förening i Sollentuna. Kursen gav mig 
både teoretisk kunskap och praktisk erfarenhet och snart hade  

jag mitt egna bisamhälle. 
Det har varit en otroligt 
lärorik och inspirerande 
resa, och jag ser fram emot 
att fortsätta växa inom 
biodlingen och också i 
föreningsstyrelsen, både för 
min egen skull och för att 
bidra till vår gemenskap. 
Jag ser fram emot att dela 
erfarenheter och lärdomar 
med alla i vår fantastiska 
förening och fortsätta 
utvecklas som biodlare!
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